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Završena ovogodišnja akcija “Cvijet za ljepši grad”

Mariji Šoštarić nagrada za 
najuređeniju okućnicu

  U jedinstvenom ambijentu pavlinskog samostana u Lepoglavi, održana je završna 
priredba akcije Turističke zajednice grada Lepoglave – Cvijet za ljepši grad.

- Grad Lepoglava izdvaja znatna sredstva za 
uređenje gradskih vizura, no bez ovakvog sudje-
lovanja građana to ne bi bilo dovoljno – naglasio 
je predsjednik Gradskog vijeća grada Lepoglave 
Robert Maček koji je, zajedno sa zamjenikom gra-
donačelnika Hrvojem Kovačem i direktoricom Turi-
stičke zajednice grada Lepoglave Ljubicom Dubo-
večak, nagrađenima uručio priznanja i zahvalnice.
Za najljepše uređenu kuću i okućnicu priznanje je 
primila Marija Šoštarić, najljepše uređen balkon je 

balkon Dragutina Glavice, dok je u kategoriji “Skri-
veni cvijet”, najljepše uređenom drvenom kućicom 
proglašena ona Božice Županić. 

Među literarnim radovima nagrađeni su radovi 
Mirele Vresk iz OŠ Ivana Rangera, Katarine Gal iz 
OŠ Ante Starčevića i Gabrijele Franc iz OŠ Izidora 
Poljaka. Priznanja za najbolje literarne radove primi-
le su Tihana Belčić iz OŠ Ante Starčevića, Klaudija 
Dukarić iz OŠ Izidora Poljaka te Lukrecija Štefi čar iz 
OŠ Ivana Rangera.

Uvodna
riječ

Dragi 
sugrađani, 

na samom smo kraju godine koju ćemo pamtiti 
po brojnim projektima na kojima smo radili kako bi 
smo osigurali razvoj našeg grada na komunalnom, 
društvenom i gospodarskom planu. S pravom mo-
žemo tvrditi kako je Lepoglava – grad projekata. 
Izgradili smo pročistač otpadnih voda u Kamenici, 
završili smo novu fazu izgradnje kanalizacijskog su-
stava, nastavili smo sveobuhvatnu rekonstrukciju 
niskonaponske mreže, dobivanjem građevinske do-
zvole završili smo važnu fazu u realizaciji projekta 
Tehnološkog centra drvne industrije, nastavili smo 
izradu projektne dokumentacije za Centar pavlina, 
krenuli smo u projekt rekonstrukcije i dogradnje 
dječjeg vrtića u Lepoglavi, u projekt vatrogasnog 
centra u Lepoglavi, započeli smo projekt gradske 
tržnice u Lepoglavi. Unatoč manje novaca u grad-
skom proračunu nismo odustali od ambicioznih 
razvojnih planova, niti smo za njihovo ostvarenje 
dodatno opterećivali naše građane. No, imali smo 
vrijednu podršku resornih ministarstava i nacional-
ni fondova, ali i fondova Europske unije. Njihova 
potpora svjedoči da su projekti koje ostvarujemo u 
našem gradu dobro osmišljeni i pomno pripremljeni, 
da su prepoznati kao razvojni i vrijedni za dobro 
cijele zajednice. Znamo što želimo i to uspješno 
ostvarujemo. U duhu ovog predblagdanskog vreme-
na stoga želim posebno istaknuti naše zajedništvo u 
ostvarivanju razvojnih ciljeva. Nastavit ćemo uporno 
i odgovorno raditi na cjelovitom razvoju našeg kraja. 

Poštovane sugrađanke i sugrađani, od sveg 
Vam srca želim sretne i blagoslovljene božićne 
blagdane te uspješnu 2016. godinu!
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U Lepoglavi otkriveno spomen obilježje bojniku Dragutinu Naglašu

Istinski heroj i ratnik 
  Bojnik Dragutin Naglaš, jedan od heroja Domovinskog rata, dobio je u svojoj Lepoglavi, 22 

godine nakon pogibije, spomen obilježje. 

U parku koji će nositi njegovo ime, 6. prosinca, 
dan nakon njegova rođendana, otkrivena je njego-
va bista. U nazočnosti suboraca iz postrojbe Crne 
mambe 2. gardijske brigade Gromovi,  brojnih uzva-
nika, branitelja i predstavnika gradskih udruga bistu 
su otkrile njegova majka Jozefi na i supruga Ivanka.
- Dragutin Naglaš istinski je heroj i ratnik – istaknuo 

je predsjednik Udruge Crne mambe, pukovnik u miru 
Ivica Šafarić - Ninja.

O Naglaševom ratnom putu govorio je njegov 
suborac i prijatelj pukovnik Ivica Šafarić, koji je tom 
prigodom podsjetio kako je ovaj hrvatski vitez već 
1991. godine spremno stao u obranu Domovine. 

- U svim je akcijama osobno predvodio postroj-
be, potičući suborce osobnim primjerom – istaknuo 
je pukovnik Šafarić. 

Dragutin Naglaš odlikovan je Spomenicom Do-
movinskog rata, Redom Petra Zrinskog i Frana Krste 
Frankopana, Ordenom za junaštvo kneza Domagoja 
te brigadnom Zlatnom plaketom Grom. Posmrtno mu 
je dodijeljen čin bojnika. 

Inicijativu za izgradnju spomen obilježja Dra-
gutinu Naglašu pokrenuli su njegovi suborci iz po-
strojbe Crne mambe, a potporu ovoj ideji pružili 
su Grad Lepoglava i udruga Branitelji Hrvatske Le-
poglava. Bista je autorski rad akademskog kipara 
Marijana Zajeca Ko-Ze.  

Na svečanosti su o junaštvu Dragutina Naglaša 
govorili izaslanik predsjednice Republike Hrvatske 
Kolinde Grabar Kitarović - Ante Deur, predsjednik 
udruge Branitelji Hrvatske Lepoglava i izaslanik 
Glavnog stožera Oružanih snaga brigadni general 
Zdravko Jakop, lepoglavski gradonačelnik Marijan 
Škvarić te predsjednik Udruge ratnih veterana 2. 
gbr Gromovi Ivan Krupec. 

Povodom Dana grada održana 
svečana sjednica Gradskog vijeća

Lepoglava je grad projekata
  - Na sjednicama Gradskog vijeća donosili smo odluke u funkciji razvoja, podrške gospodarstvu te podizanju kvalitete životnog stan-

darda na području Grada Lepoglave – naglasio je u pozdravnom govoru predsjednik Gradskog vijeća Robert Maček na svečanoj sjednici 
Gradskog vijeća koja je održana u povodu Dana Grada.

Članovima Vijeća te uzvanicima na svečanoj 
sjednici obratio se i gradonačelnik Marijan Škva-
rić, koji je tom prigodom posebno istaknuo brojne 
komunalne projekte koji su završeni tijekom ove 
godine. 

- Lepoglava je grad projekata. Razvoj našeg 
grada na komunalnom, gospodarskom i društve-
nom planu temeljimo na potporama, prije svega 
onima iz resornih ministarstava te nacionalnih i 
fondova Europske unije. Ove smo godine odradili 
nekoliko takvih projekata – izgradili smo pročistač 
otpadnih voda u Kamenici, zahvaljujući programu 
IPARD, kroz koji nam se vratilo 670 tisuća kuna. S 
Hrvatskim vodama smo uspješno realizirali projekt 
izgradnje kanalizacije u zapadnom dijelu Grada, 
vrijedan oko 4,5 milijuna kuna. Za projekt rekon-
strukcije niskonaponske mreže, odnosno postav-
ljanja energetski učinkovite javne rasvjete, dobili 
smo potporu u visini milijun kuna. Uz potporu Mi-
nistarstva regionalnog razvoja i fondova Europske 
unije odradili smo pripremu projektne dokumen-
tacije za projekt Tehnološkog centra drvne indu-
strije, za koji smo ishodili građevinsku dozvolu. 
Započeli smo i izradu projektne dokumentacije za 
Centar za posjetitelje “Centar pavlina”, u čemu 
nas podupire Ministarstvo turizma te Ministarstvo 
kulture. Zatražili smo izdavanje građevinske do-
zvole za projekt adaptacije zgrade dječjeg vrtića 
u Lepoglavi, kojeg ćemo kandidirati prema fondu 
za ruralni razvoj u okviru mjere 7.4. Riječ je o pro-
jektima koji se pripremaju dugi niz godina – rekao 
je gradonačelnik Škvarić. 

Projekti na korist građanima

- Radili smo na tekućem održavanju komunal-
ne infrastrukture, brinuli smo o gospodarstvu, a 
prije svega vodili smo brigu - o našim građanima. 

Sve smo to napravili u teškim uvjetima, budući da 
smo ostali bez dijela sredstava zbog gubitka sta-
tusa brdsko – planinskog područja. Taj nedostatak 
sredstava nismo željeli nadomjestiti opterećujući 
građane, već smo se okrenuli pronalaženju potpo-
ra i novih izvora fi nanciranja. To nije jednostavno, 
no kada znate što želite to je itekako ostvarivo, što 
je i Grad Lepoglava dokazao – istaknuo je lepo-
glavski gradonačelnik Škvarić na svečanoj sjednici 
Gradskog vijeća i zahvalio na novoj potpori koja 
je za ovu prigodu stigla iz Ministarstva kulture. 
Riječ je o 40 tisuća kuna potpore za organizaciju 
Festivala čipke.

Lepoglava je grad u kojem se radi 

Pomoćnik ministra gospodarstva Alen Leve-
rić, uputivši čestitke domaćinu, istaknuo  je kako 
je vidljivo da je Lepoglava grad koji svake godine 
napreduje, dok je župan Varaždinske županije Pre-
drag Štromar poručio da je Grad Lepoglava - grad u 
kojem se radi na projektima koji se uspješno realizi-
raju. - I dalje budite tako aktivni i uporni – poručio 

je župan Štromar. Na svečanoj sjednici dodijeljena 
su gradska priznanja zaslužnim pojedincima, udru-
gama i tvrtkama. Za doprinos ugledu i promociji 
Grada Lepoglave u zemlji i inozemstvu plakete Gra-
da Lepoglave primili su Anita Jurgec - osvajačica 
srebrne olimpijske medalje u odbojci na Specijal-
nim olimpijskim igrama održanim u Los Angelesu, 
Odred izviđača Lepoglave, hrvatski branitelj i bri-
gadni general Zdravko Jakop te hrvatski branitelj 
Zvonko Galić. Obrtu “Still transporti” dodijeljeno je 
priznanje za iznimna dostignuća u proteklom jed-
nogodišnjem razdoblju. - Lijepo je vidjeti da su naš 
trud i zalaganje prepoznati, a priznanja koja smo 
dobili bit će  poticaj za naš daljnji rad - zahvalio 
je u ime nagrađenih brigadni general Zdravko Ja-
kop. Na svečanoj sjednici gradonačelniku Marijanu 
Škvariću uručene su zahvalnice HVIDR-e i UDVDR-
a Varaždinske županije. Svečanu sjednicu glazbom 
je upotpunio Brass sastav Limene glazbe Lepogla-
va, dok su na kraju sjednice zapucali kuburaši iz 
kuburaških udruga Prva kubura Višnjica i Glasna 
kubura Kamenica.
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U Lepoglavi je otkrivena bista bojnika Dragutina Naglaša

Uzvanici na svečanoj sjednici 
Gradskog vijeća
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Robert Maček, predsjednik 
Gradskog vijeća Grada Lepoglave

Suradnja je jedini put 
uspješnog razvoja

  Zajedništvo i suradnja članova Gradskog vijeća pri donošenju odluka o razvojnim projektima na području Grada Lepoglave jamstvo je 
uspješnog i ravnomjernog razvoja na cijelom lepoglavskom području – istaknuo je Robert Maček (HDZ), predsjednik Gradskog vijeća Gra-
da Lepoglave, u prigodi proslave Dana Grada, i najavio nastavak uspješne suradnje na dobrobit građana Grada Lepoglave i tijekom 2016. 
godine.

- Kao što sam istaknuo na svečanoj sjednici 
Gradskog vijeća, koja je održana u povodu Dana 
Grada, i ovom prigodom želim naglasiti kako sam 
izuzetno zadovoljan radom Gradskog vijeća. Sve 
odluke Vijeće je donijelo u tolerantnoj atmosferi i 
na primjeren način, bez obzira na stranačku pri-
padnost vijećnika. Tijekom ove godine donijeli smo 
niz odluka i prihvatili programe koji su bili usmjereni 
na rješavanje problema vezanih uz komunalnu in-
frastrukturu, društvene djelatnosti, socijalnu skrb i 
obrazovanje. Sve odluke koje smo donijeli bile su u 
prvom redu u interesu samih građana Lepoglave, 
od onih najmlađih pa do umirovljenika. 

Upravo ovih dana svjedočimo političkim i poli-
tikantskim igrama u formiranju vlasti na državnoj 
razini. U tom svjetlu Lepoglava bi mogla biti primjer 
dobre prakse kako izbjeći pat poziciju pri ustroju i 
funkcioniranju vlasti. Naime, i Lepoglava se prije 
nepune dvije godine našla u situaciji da je zbog 
uskih stranačkih interesa bio praktično onemo-
gućen normalan rad Vijeća, što je moglo ugroziti 

realizaciju razvojnih projekata na lepoglavskom 
području. No, iznašli smo snage i pameti da pre-
vladamo takvu situaciju. Stavili smo glave skupa i, 
kao predstavnici građana koji su nas izabrali, bez 
obzira na političke opcije koje zastupamo, nastavili 
smo raditi u interesu Lepoglave i njenih građana. 
Posebice na lokalnoj razini političari bi prije sve-
ga trebali voditi računa o razvoju jedinice lokalne 
samouprave, o interesima građana koji su nas iza-
brali. Prioriteti lokalne politike moraju biti stvaranje 
kvalitetnijih životnih uvjeta naših građana, stvara-
nje okvira za rast gospodarstva i otvaranje novih 
radnih mjesta, a ne politička prepucavanja koja 
su sama sebi svrha, koja onemogućuju uspješan 
razvoj i služe tek za osobnu promociju pojedinaca. 
To nikako ne može biti smisao i cilj politike. Stoga 
ponavljam kako Lepoglava i u tom slučaju može 
biti primjer kako valja rješavati situacije kojima ovih 
dana svjedočimo na državnoj razini – istaknuo je 
Robert Maček, predsjednik Gradskoj vijeća Grada 
Lepoglave.

U LEPOGLAVI REALIZIRANA 
ČAK 22 PROJEKTA 
Kako biste ocijenili rezultate ostvarene u Gradu 
Lepoglavi tijekom ove godine? Koje biste aktiv-
nosti i projekte posebno izdvojili?

 - Unatoč činjenici da smo ove godine izgubili 
dio sredstava u gradskom proračunu zbog ukida-
nja statusa brdsko – planinskog područja te pro-
mjena u Zakonu o porezu na dohodak, uspjeli smo 
pronaći rješenje za takvu situaciju. Lepoglava, 
naime, ima višegodišnje iskustvo u pronalaženju 
novih izvora fi nanciranja razvojnih projekata, po 
čemu ponovo možemo biti primjer dobre prakse 
u cijeloj zemlji, pa su gradske službe tijekom ove 
godine bile još agilnije u prijavama projekata na 
nacionalne i natječaje Europske unije. Primjeri-
ce, samo tijekom ove godine, unatoč smanjenju 
gradskog proračuna, Grad Lepoglava je realizirao 
čak 22 projekta sufi nancirana iz ministarstava i 
nacionalnih fondova te fondova Europske unije u 
ukupnom iznosu od preko 7,5 milijuna kuna. Ovom 
prigodom posebno bih želio istaknuti projekt proči-
stača u Kamenici, koji je sufi nanciran sredstvima 
Europske unije. Iz IPARD programa za realizaciju 
ovog projekta Grad je dobio gotovo 700 tisuća 

Drage građanke i građani Grada Lepoglave, u ozračju radosti i nade Vama i 
Vašim obiteljima želim blagoslovljen Božić, a novu, 2016. godinu, ispunjenu 
obiljem radosti i zdravlja te osobnog i poslovnog uspjeha – istaknuo je u 
čestitki predsjednik Gradskog vijeća Grada Lepoglave
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kuna. To je prvi takav projekt u Varaždinskoj župa-
niji kojemu su isplaćena sredstva iz IPARD progra-
ma, što svjedoči da Grad Lepoglava ima primjeren 
administrativni i stručni kapacitet i za realizaciju 
takvih velikih komunalnih projekata uz podršku 
Europske unije.

Je li onda smanjenjene proračunskih sredstava 
utjecalo na aktivnosti Grada i kvalitetu života 
građana na ovom području?

- Na sve sreću nije, no dugoročno smanjenje 
budžetskih sredstava nije održivo.  Stoga vjerujem 
kako će nova Vlada krenuti u smjeru decentraliza-
cije. Vlada na odlasku u protekle je četiri godine 
u tom smislu učinila dosta nelogičnosti. S jedne 
je strane značajno decentralizirala obveze jedinica 
lokalne samouprave, a s druge strane je sve više 
i više centralizirala sredstva. Promjena smjera u 
odnosu prema jedinicama lokalne samouprave je 
nužnost. Tu ne smislim u prvom redu na ukidanje 
jedinica lokalne samouprave, već upravo na po-
trebu decentralizacije sredstava koja su nužna za 
redovno funkcioniranje općina i gradova. Vjerujem 
da će nova Vlada promijeniti dosadašnji smjer, 
kako bi se takvom decentralizacijom omogućio 
uspješniji razvoj lokalne samouprave. Lepoglava je 
sigurno jedan od svijetlih primjera dobrog i uspješ-
nog funkcioniranja lokalne samouprave. U vrijeme 
dok je lepoglavski kraj bio u sastavu bivše Opći-
ne Ivanec, na našem se području praktično nije 
ulagalo ništa u razvoj komunalne infrastrukture. 
Vjerujem kako će nova Vlada kroz decentralizaciju 
sredstava dati novi vjetar u leđa za još uspješniji 
razvoj na području Lepoglave. Grad ima u raznim 
fazama pripremljenosti cijeli niz velikih projekata i 
s pravom očekujemo da ćemo u njihovom ostvare-
nju imati primjerenu podršku države, kao i fondova 
Europske unije. 

DOBRA SURADNJA S VIJEĆIMA 
MJESNIH ODBORA

Kako ocjenjujete suradnju s mjesnim odborima? 
Uvažava li Grad njihove prijedloge?

- Ove su godine uspješno provedeni izbori za 
članove Vijeća mjesnih odbora na području Grada 
Lepoglave, pri čemu želim istaknuti da smo u veći-
ni mjesnih odbora dobili nove predsjednike Vijeća. 
Očekujem kako će novi predsjednici i članovi Vijeća 
s još većim elanom raditi na razvoju svojih sredina. 
Prilikom planiranja proračuna i projektnih aktivno-
sti nastojimo što više uvažiti potrebe i želje samih 
mještana, pri čemu smo ostvarili dobru suradnju 
s mjesnim odborima na području Grada. Zadaća 
mjesnih odbora je da što bolje lociraju probleme na 
svom području te da na taj način usmjere i olakša-
ju rad Gradskog vijeća, Gradonačelnika i gradskih 
stručnih službi. Na cijelom području Grada Lepo-
glave posljednjih je godina učinjeno doista puno na 

podizanju komunalnog i društvenog standarda, no 
u razgovorima s predstavnicima mjesnih odbora na 
terenu lociramo nove probleme, koje nastojimo ot-
kloniti. Oni se u prvom redu odnose na komunalnu 
infrastrukturu, no, nažalost, sve je više i potreba 
vezanih uz socijalnu skrb.

Koje biste aktivnosti i projekte istaknuli kao po-
sebno važne u sljedećoj godini? Koja su Vaša 
očekivanja u 2016. godini?

- Zbog sve veće centralizacije sredstava prora-
čuni jedinica lokalne samouprave postaju sve više 
ovisni o središnjoj vlasti. No, vjerujem kako ćemo 
manje sredstava u gradskom proračunu za 2016. 
godinu, kao i proteklih godina, uspjeti nadoknaditi 
zahvaljujući dobroj suradnji s našim partnerima. Tu 
prije svega želim istaknuti Županijsku upravu za 
ceste, Hrvatsku elektroprivredu i Hrvatske vode. 
U suradnji s njima uspijevamo rješavati probleme 
vezane uz komunalni standard na području Grada 
Lepoglave, od izgradnje kanalizacijskog sustava i 
poboljšanja niskonaponske električne mreže, do 
povećanja sigurnosti građana kroz ulaganja u pro-
metnu infrastrukturu, izgradnju nogostupa i javne 
rasvjete. U programu za 2016. godinu predvidjeli 
smo nastavak uspješne suradnje s ovim tvrtkama. 

Nastavit ćemo i sljedeće godine uređivati nogo-
stupe i sanirati ceste na lepoglavskom području, 
a u suradnji s Hrvatskom elektroprivredom nasta-
vit ćemo ove godine započeti projekt poboljšanja 
niskonaponske mreže, posebice na području Zlo-
gonja. Vrijednost ovih projekata koje smo započeli 
ove, a koji će biti završeni tijekom 2016. godine, 
bit će oko 2,7 milijuna kuna. Ovom prigodom želim 
istaknuti i dobru suradnju s Hrvatskim vodama, uz 
čiju smo podršku ove godine završili još jednu fazu 
kanalizacijske mreže u Lepoglavi. Ukupna vrijednost 
ove investicije veća je od 8 milijuna kuna. Pritom 
moram istaknuti kako je zbog centralizacije prora-
čun Grada Lepoglave izgubio oko 4 milijuna kuna 
pa se nadam kako će promjenom politike prema lo-
kalnoj samoupravi u narednim godinama Lepoglavi 
biti nadoknađen novac koji nam je uskraćen te da 
ćemo puno lakše i jednostavnije rješavati probleme 
koje moramo riješiti. No, važno je naglasiti kako 
unatoč smanjenju proračuna ni jednom mjerom ni-
smo dodatno opteretili naše građane. 

NASTAVAK ZAPOČETIH 
GRADSKIH PROJEKATA 

Koje biste prioritete u radu Gradskog vijeća po-
sebno istaknuli u 2016. godini?

- I tijekom 2016. godine prioriteti u radu Grad-
skog vijeća bit će odluke koje će biti na korist našim 
građanima. Od Gradonačelnika i gradske uprave 
očekujemo realizaciju projekta adaptacije i dograd-
nje dječjeg vrtića u Lepoglavi te nastavak realizacije 
projekta Tehnološkog centra drvne industrije, koji 
imaju ishođenu građevinsku dozvolu, a koje 2016. 
godine planiramo aplicirati na fondove Europske 
unije. Očekujem kako će biti nastavljene i aktivnosti 
na projektu Centra za posjetitelje – Centra pavlina. 
Riječ je o velikim i složenim projektima koji zahtije-
vaju višegodišnju pripremu. Mislim da možemo biti 
zadovoljni dinamikom njihove realizacije, a poseb-
no kvalitetom pripreme tih projekata. U tom smislu 
posebno želim istaknuti dobru suradnju Gradskog 
vijeća sa stručnim službama Grada Lepoglave te 
s gradonačelnikom Marijanom Škvarićem, o čemu 
najbolje svjedoči upravo uspješna realizacija ovih 
projekata. Bez dobre suradnje Vijeća i Gradonačel-
nika sigurno ne bismo uspjeli u njihovoj realizaciji, 
stoga ponovo naglašavam kako je suradnja između 
raznih političkih opcija na realizaciji razvojnih pro-
jekata jedini mogući put uspješnog razvoja – ista-
knuo je Robert Maček, predsjednik Gradskog vijeća 
Grada Lepoglave. 

LEPOGLAVSKI GRADSKI LIST 
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Prioriteti lokalne politike moraju 
biti stvaranje kvalitetnijih 
životnih uvjeta naših građana 
- istaknuo je predsjednik 
Gradskog vijeća Robert Maček 

Prilikom planiranja proračuna i projektnih aktivnosti nastojimo što više uvažiti potrebe i želje samih mještana, 
pri čemu smo ostvarili dobru suradnju s mjesnim odborima na području Grada. Zadaća mjesnih odbora je 
da što bolje lociraju probleme na svom području te da na taj način usmjere i olakšaju rad Gradskog vijeća, 
Gradonačelnika i gradskih stručnih službi – naglasio je predsjednik Gradskog vijeća

Bez dobre suradnje Vijeća i 
Gradonačelnika sigurno ne bismo 
uspjeli u realizaciji planiranih 
projekata, stoga ponovo 
naglašavam kako je suradnja 
između raznih političkih opcija na 
realizaciji razvojnih projekata jedini 
mogući put uspješnog razvoja – 
rekao je Robert Maček
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Održan prvi partnerski odbor za 
izradu Lokalne razvojne strategije LAG-a

Dionici rade na realnoj i 
primjenjivoj strategiji

  U Maloj dvorani palače Varaždinske županije u četvrtak, 10. prosinca, održan je prvi partnerski odbor za izradu Lokalne razvojne 
strategije Lokalne akcijske grupe Sjeverozapad, na kojoj su predstavnici civilnog, javnog i gospodarskog sektora s područja 12 općina i 
gradova sjeverozapadne Hrvatske, raspravljali o fokusnim prioritetima na području LAG-a do 2020. godine. 

- Ušli smo u razdoblje nove europske fi nan-
cijske perspektive i kao članica Europske unije 
moramo pripremiti sve dokumente koji su nužni 
kako bismo mogli optimalno koristiti sredstva iz 
Europskog fonda za ruralni razvoj. Prvi korak u 
tom smjeru je izrada strateškog dokumenta – 
Lokalne razvojne strategije, koja će nam dati 
odgovore u kojem smjeru se treba razvijati naš 
LAG. Stoga je posebno važno da se u izradu 
Strategije uključi što veći broj dionika, kako bi-

smo ustanovili stvarne potrebe našeg područja 
te izradili kvalitetan i primjenjiv dokument –na-
glasio je na prvom partnerskom odboru lepo-
glavski gradonačelnik Marijan Škvarić, pred-
sjednik Lokalne akcijske grupe Sjeverozapad. 
Dožupan Varaždinske županije Alan Košić posebno 
je istaknuo važnost strateškog planiranja u kreiranju 
održivog razvoja, dok su voditelj i tajnik LAG-a - Ma-
rio Željezić i Emil Tkalec predstavili ovaj LAG, koji je 
po broju stanovnika na području koje pokriva jedan 

od najvećih i najuspješnijih u Republici Hrvatskoj, 
dok je po broju zaposlenih jedan od najmanjih. 

- Na ovoj, prvoj u nizu radionica, nastojali 
smo rangirati fi ksne prioritete na području LAG-a. 
Važno je naime, da upravo ljudi koji žive na ovom 
području sami kažu čime će se baviti u razdoblju 
do 2020. godine. Što ćemo realnije uspjeti odrediti 
akcijske ciljeve i željene projekte, to će i Strategija 
biti realnija. Ukoliko ne bismo dobili dobru povrat-
nu informaciju od dionika, ni Strategija neće biti 
realna. A upravo na temelju ciljeva i pokazatelja 
u Strategiji ocjenjivat će se i projekti koji će biti 
prijavljeni na natječaje Europske unije. Stoga je 
izuzetno važno da se u izradu Strategije uključi 
što više dionika iz svih sektora, kako bismo napo-
sljetku dobili kvalitetan i realan strateški dokument 
– poručila je Sonja Golc, konzultantica iz Poslov-
nog centra HALO iz slovenskih Cirkulana, koja je s 
Jernejem Golcom moderirala raspravu na prvom 
partnerskom odboru. 

Ciklus radionica za izradu Strategiju lokalnog 
razvoja bit će nastavljen u siječnju, a završno 
predstavljanje Strategije najavljeno je za 18. ve-
ljače slijedeće godine.

PROJEKTIPROJEKTIPROJEKTI

Strategija razvoja mora biti kvalitetni i primjenjivi dokument – istaknuo je Marijan Škvarić, predsjednik LAG-a Sjeverozapad

Članovi REFORD-a na studijskom 
putovanju u Lepoglavi

Predstavljeni proizvodi Agro 
– turističkog klastera 

  U Lepoglavi su boravili predstavnici Regionalnog središta za 
šumarstvo i ruralni razvoj (Regional Centre for Forestry and Rural 
Development) - udruženja koje okuplja članove iz Makedonije, Bu-
garske, Albanije, Crne Gore, Bosne i Hercegovine te Kosova. 

U čitaonici Gradske knjižnice predstavnicima REFORD-a predstavljeni su 
Udruga privatnih šumovlasnika "Kesten" te Agro – turistički klaster "Lepoglava". 
Miljenko Županić iz Hrvatskog šumarskog instituta, ujedno i predsjednik 
UPŠ "Kesten", gostima je govorio o stanju šuma u Hrvatskoj, ali i o gradu 
Lepoglavi, dok je klaster menadžerica Ana Funda – Gorski gostima pred-
stavila Agro – turistički klaster te proizvode članova Klastera za koje su 
gosti pokazali veliko zanimanje. Tom su prigodom razmijenjena iskustva te 
su uspostavljeni međunarodni kontakti.

Predstavnici REFORD-a razgledali su i područje koje svojim aktivnostima 
pokriva udruga "Kesten" te šumsku mehanizaciju kojom se koriste njeni članovi.

Lepoglavu su posjetili predstavnici Regionalnog središta za šumarstvo i ruralni razvoj
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I slijedeće godine bit će ulagano u razvoj 
električne mreže na području Lepoglave

Milijunske investicije Hrvatske 
elektroprivrede 

  Hrvatska elektroprivreda je na području Grada Lepoglave, u naselju Zlogonje, izgradila podzemnu visokonaponsku mrežu.

Na taj je način stvorila preduvjete za na-
stavak vlastitog ulaganja na području Mjesnog 
odbora Zlogonje, odnosno izgradnju tri trafosta-
nice, čija je izgradnja planirana za iduću godi-
nu. Ukupna vrijednost ovih investicija, kojima 
će biti riješen problem slabog napona na tom 
području, veća je od milijun i 700 tisuća kuna.
Uz već odrađene investicije u 2015. godini i 
planirane investicije za 2016. godinu - u ulici 
Ves, ulici Sestranec  i naseljima Crkovec i Zlo-
gonje, Hrvatska elektroprivreda će tijekom ove 
i iduće godine na području Grada Lepoglave 
odraditi investicije ukupne vrijednosti 2 milijuna 
i 700 tisuća kuna.

LEPOGLAVSKI GRADSKI LIST 

Završni radovi na uređenju prometnice u Vulišincu 
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U naselju Zlogonje HEP 
je postavio podzemnu 
visokonaponsku mrežu 

Uz potporu Ministarstva regionalnog 
razvoja i fondova Europske unije 

U Vulišincu izgrađena kanalizacija
  Iscrtavanjem horizontalne i postavljanjem vertikalne signalizacije za-

vršeni su radovi na rekonstrukciji nerazvrstane ceste u naselju Vulišinec. 

U okviru projekta vrijednog više od milijun kuna izgrađeno je 800 metara 
novog kolnika s nogostupom, a uređena je i oborinska i sanitarna kanalizacija.  
Potporu Gradu Lepoglavi u fi nanciranju ovog projekta gospodarske i socijalne 
revitalizacije kroz modernizaciju cestovne infrastrukture dalo je Ministarstvo 
regionalnog razvoja i fondova Europske unije. Od ukupno investiranih 1.061.060 
kuna, Ministarstvo je kroz Program održivog razvoja lokalne zajednice projekt 
sufi nanciralo s 400 tisuća kuna. Ostatak sredstava osigurao je Grad Lepoglava.

- Ispred Grada Lepoglave zahvaljujem Ministarstvu regionalnog razvoja i 
fondova Europske unije koje je prepoznalo potrebu ulaganja u komunalnu infra-
strukturu lokalne zajednice. Ulaganje u ovaj projekt vezan uz jedan gradski mje-
sni odbor, ustvari je dio velikog razvojnog projekta Grada kojem je cilj izgradnja 
moderne i učinkovite infrastrukture, kao preduvjeta daljnjeg gradskog razvoja i 
napretka – istaknuo je gradonačelnik grada Lepoglave Marijan Škvarić.

Grad Lepoglava ulaže u proširenje 
sustava javne rasvjete

 Nove investicije vrijedne 
30 tisuća kuna 

  Na području Mjesnog odbora Gornja Višnji-
ca te mjesnih odbora Lepoglava i Lepoglavska 
Ves postavljena su nova rasvjetna tijela javne 
rasvjete.

Na 15 stupova niskonaponske mreže u Gornjoj Višnjici 
montirane su nove svjetiljke, dok su u Ulici Gorica, Ulici Au-
gusta Šenoe, Sestrancu, na području Mjesnog odbora Lepo-
glava te u Lepoglavskoj Vesi - postavljeni novi stupovi i lampe.
Za radove je Grad Lepoglava utrošio gotovo 30 tisuća kuna.
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Dobra suradnja Grada sa 
Županijskom upravom za ceste

Asfaltirana prometnica u 
Lepoglavskoj Vesi

  Nakon što su postavljeni novi rubnici te rekonstruiran sustav oborinske odvodnje, u Ulici braće Radić u Lepoglavskoj Vesi postavljen je 
novi asfaltni tepih na kolnik u dužini od oko 400 metara. 

Budući da je riječ o županijskoj cesti, sanacija 
je izvršena u okviru programa Županijske uprave 
za ceste, u ovom slučaju realiziranog zahvaljujući 
dobroj suradnji s Gradom Lepoglavom. Projekt je to 
za koji je Županijska uprava za ceste izdvojila oko 
400 tisuća kuna.

- U ukupnosti razvoja Grada Lepoglave, naroči-
to u komunalnoj infrastrukturi, oslanjamo se, osim 
na vlastita sredstva, projekte i programe, i na naše 
partnere, pri čemu posebno želim istaknuti suradnju 
sa Županijskom upravom za ceste i njenim ravnate-
ljem Tomislavom Osonjačkim, kao i s Varaždinskom 
županijom i županom Predragom Štromarom, koji 
pružaju potporu uređenju komunalne infrastruktu-
re na području Lepoglave – istaknuo je lepoglavski 
gradonačelnik Marijan Škvarić i dodao da će se sa-
nacijom ove ceste dodatno povećati životni standard 
tamošnjih žitelja.

- Sanacija ceste je za ovaj kraj od izuzetne 
važnosti – rekao je predsjednik Mjesnog odbo-
ra Lepoglavska Ves Ivan Dubovečak i pohvalio 

način na koji Grad Lepoglava provodi moderni-
zaciju komunalne infrastrukture na području Le-
poglavske Vesi. Naime, uz rekonstrukciju župa-
nijske prometnice na području Lepoglavske Vesi 
bit će rekonstruirana i niskonaponska mreža. 

I ostale nerazvrstane ceste u Lepoglavskoj Vesi, ali 
i u svim mjesnim odborima na području Grada Le-
poglave bit će, u okviru gradskog programa tekućeg 
održavanja nerazvrstanih cesta, sanirane kako bi i te 
ceste spremne dočekale zimu.

KOMUNALKOMUNALKOMUNAL

U Lepoglavskoj Vesi postavljen je 
novi asfaltni tepih u dužini od oko 
400 metara

Održavanje kanala oborinske 
odvodnje na području Lepoglave

Spriječeno izlijevanje 
vode u tri naselja 

  U okviru gradskog programa održavanja 
komunalne infrastrukture, na područjima gdje 
su oborinske vode prijetile izlijevanjem, uređeni 
su kanali za njihovu odvodnju. 

U zaselku Antekolović u Žarovnici, uz uređenje 
kanala dužine 150 metara, postavljeno je 30 metara 
cijevi. Cijevi su, u duljini od 45 metara, postavljenje 
i prilikom uređenja cestovne odvodnje na području 
Zlogonja, dok je u Budimu iskopano otprilike 200 
metara odvodnog kanala, čime su u preusmjerene 
oborinske vode iz postojećih odvodnih kanala. 

Uređenjem kanala za odvodnju oborinskih voda 
rješava se problem pojave i kontrole oborinskih voda.

Na području Lepoglave uređeni 
su kanali za odvodnju oborinskih 
voda

Komunalni red tijekom zimskih mjeseci 

Snijeg i led valja ukloniti  
  Odlukom o komunalnom redu Grada Lepoglave (Službeni vjesnik Varaždinske županije broj 

26/08) propisano je da su pravne i fi zičke osobe, vlasnici ili korisnici stambenih, poslovnih prosto-
ra ili objekata, te građevinskog zemljišta uz javne prometne  površine, dužni  obavljati uklanjanje 
snijega i leda s nogostupa razvrstanih i nerazvrstanih cesta.

Odlukom o komunalnom redu posebnu  
brigu valja voditi i o uklanjanju snijega i leda 
s kosina krovova koje su postavljene prema  
prometnoj javnoj površini. Korisnici takvih 
površina dužni su u slučaju takve opasnosti 
bez odgode na svakom kraju građevine po-
staviti letve ili slično, dužine 3 do 4 metra s 
čitkom oznakom upozorenja - Opasnost od 
odrona snijega i leda. Nije dozvoljeno ukla-
njanje takvih prepreka i upozorenja dok traje 
opasnost, njihovo oštećivanje i premještanje. 

Na svakom kraju građevine valja postaviti letve s 
upozorenjem - Opasnost od odrona snijega i leda

Novom signalizacijom bit će riješen problem nepropisnog parkiranja  

Iscrtane linije kolnika

  Zbog gužvi i učestalog nepropisnog parkiranja, što je 
uzrokovalo probleme u prometovanju u okolici poduzeća TMT 
u Lepoglavi, na kolniku su iscrtane linije koje označavaju nje-
gov rub, tako da će vozači imati uvid u širinu kolničke trake 
koja mora biti slobodna za prometovanje.

Ovaj kolnik Grad Lepo-
glava je uredio u suradnji s 
Poduzećem za ceste (PZC) 
vjerujući da će, budu li voza-
či poštivali prometne propi-
se i horizontalnu signalizaci-
ju, problem biti riješen.
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Selektivno odlaganje komunalnog 
otpada na području Lepoglave

Uređeno 25 zelenih otoka
  Briga za okoliš visoko je na listi prioriteta Grada Lepoglave, koji posebnu pozornost posvećuje zbrinjavanju otpada. Stoga je Grad Lepo-

glava krenuo u projekt uspostave zelenih otoka na kojima će građani moći odlagati selektirani otpad.

- Lepoglava je zeleni grad, stoga itekako 
brinemo o zaštiti okoliša i obnovljivim izvorima 
energije. Pred završetkom smo još jednog takvog 
projekta, u okviru kojeg smo postavili 25 zelenih 
otoka, koje čine kontejneri za otpad i to za - papir, 
staklo i pet ambalažu. Lokacije smo defi nirali u 
dogovoru s mjesnim odborima. Ukupna investicija 
projekta je veća od 150 tisuća kuna, a realizirali 
smo ga s Fondom za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost, koji je u projektu sudjelovao sa 60 
posto, dok je Grad Lepoglava osigurao preostalih 
40 posto sredstava – pojasnio je gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Na svakom od 25 zelenih otoka nalaze se po 
tri kontejnera – jedan za odlaganje papira, jedan 
za staklo te jedan kontejner za odlaganje pet 
ambalaže. Odvoz otpada skupljenog u kontejne-
rima na zelenim otocima dogovoren je s IVKOM-
om, u čijem se krugu nalazi i reciklažno dvorište 
na koje će građani s područja Grada Lepoglave 
moći sami dovesti veći komunalni otpad ili u do-
govoru s IVKOM-om organizirati njegov odvoz.
- Rješavamo i problem građevinskog otpada, tako 
da smo skupljanje otpada podigli na višu razinu. 

Predstoji nam educirati građane o propisnom zbri-
njavanju otpada, kako on ne bi završavao u našim 
potocima, grabama i na zelenim bregima, što bi 
nas u končanici koštalo puno više – rekao je gra-
donačelnik Škvarić i dodao da su, kao u Mjesnom 

odboru Žarovnica, na jednom mjestu vidljiva grad-
ska ulaganja usmjerena potrebama građana. Na 
jednom je mjestu tako uređen zeleni otok, autobu-
sno ugibalište s nadstrešnicom, malonogometno 
igralište i objekt za druženje građana.

LEPOGLAVSKI GRADSKI LIST 
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Lokacije zelenih otoka Grad je 
defi nirao u dogovoru s mjesnim 
odborima

Ulaganja u komunalni standard na području Lepoglave 

Počela izgradnja nogostupa u Žarovnici
  Gotovo dva milijuna kuna vrijedan projekt izgradnje 800 metara nogostupa te oborinske i 

cestovne odvodnje u naselju Žarovnica, na potezu od naselja Mački do ulaza u Sutinsku, započeo je 
gradnjom dvaju odvojaka za odvodnju oborinskih voda prema potoku Žarovnica. 

Riječ je o još jednom zajedničkom projektu Žu-
panijske uprave za ceste i Grada Lepoglave čija će 
glavnina radova – gradnja odvodnje i nogostupa uz 
županijsku prometnicu koja prolazi naseljem Žarov-
nica, biti realizirana iduće godine. 

- Ove ćemo godine pokušati završiti dva odvojka 
odvodnje s ove ceste prema potoku Žarovnica. Na taj 
način, u vrijeme kada nema usjeva na poljoprivrednim 
površinama kojima odvojci prolaze, rješavamo oborin-
sku odvodnju. Nakon toga nastavit ćemo s radovima 
uz županijsku cestu – rekao je lepoglavski gradona-
čelnik Marijan Škvarić istaknuvši da je cilj projekta 
povećanje sigurnosti svih sudionika u prometu, a na-
ročito djece koja ovom cestom odlaze u školu. Ujedno 
ovim će se projektom započeti rješavanje problema 
kanalizacijskog sustava u naselju Žarovnica.

- Zadovoljni smo početkom radova jer do sad 
nismo imali investiciju te vrste u našem mjestu. Do 

sada nismo imali nogostup, dakle, sigurniji pristup 
djeci autobusnom stajalištu. Ovim projektom pove-
ćavamo komunalni standard u punoj mjeri – rekao je 
predsjednik Mjesnog odbora Žarovnica Stjepan Vresk.

Izgradnja nogostupa na području Lepoglave, ko-
jima će biti povezana sva gradska naselja planira se 
i u Donjoj Višnjici.

- Županijska uprava za ceste raspisala je javni 
natječaj, za koji Grad Lepoglava već ima gotove pro-
jekte za izgradnju nogostupa i cestovne odvodnje na 
području Donje Višnjice – od Sutinske do raskrižja 
prema Zlogonju. Grad Lepoglava je napravio pripreme 
oko rješavanja imovinsko – pravnih odnosa te aktivno 
sufi nancira svojih 25 posto udjela. Rješava i svoje oba-
veze vezane za sanitarnu odvodnju – istaknuo je gra-
donačelnik Škvarić i dodao da se zahvaljujući ovakvim, 
pomno planiranim programima, kontinuirano povećava 
komunalni standard na području Grada Lepoglave.

Na području Žarovnice započeo je projekt 
izgradnje kanalizacijskog sustava

Građani, mjesni odbor i Grad 
u koordiniranoj akciji sanacije 
mosta u Žarovnici

Projekti na korist građanima  
  Mostić preko potoka Žarovnica koji, krateći 

put do trgovine ili odlaska na autobus odnosno 
u školu, koriste mještani zaselka Antekolovići, 
ali i oni iz zaselaka Mavreki i Mežnarići, zbog 
svoje je dotrajalosti počeo predstavljati opa-
snost za sigurnost.

Zahvaljujući inicijativi mještana ovih zaselaka i 
Mjesnog odbora Žarovnica te potpori Grada Lepogla-
ve, most je saniran. Budući da je njegova metalna 
konstrukcija bila u dobrom stanju, trebalo je samo 
zamijeniti njegove drvene dijelove. Grad Lepoglava 
osigurao je drvenu građu, dok su sami mještani or-
ganizirali i uključili se u akciju te trule daske zamijenili 
novima, a metalne dijelove nanovo prebojili i zaštitili.
- Ovo je primjer kako se suradnjom građana, mjesnog 
odbora i Grada te dobrom koordinacijom, na korist 
građana, mogu rješavati, uvjetno rečeno, mali proble-
mi. Uz realizaciju kapitalnih projekta, važno je da se i 
ovakvim zahvatima pomogne građanima – istaknuo je 
lepoglavski gradonačelnik Marijan Škvarić.
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Grad Lepoglava najmlađima 
poklonio predstavu 

"Miševi i mačke 
naglavačke" 
razveselili mališane

  Glumci Hrvatskog narodnog kazališta iz 
Varaždina najmlađe žitelje Lepoglave razveselili 
su predstavom - Miševi i mačke naglavačke, 
nastaloj prema zbirci pjesama Luke Paljetka. 

Raspjevani i razigrani miševi, mačke, slonovi i 
krokodili zabavili su brojnu publiku u ispunjenoj škol-
sko-sportskoj dvorani u Lepoglavi, kojom je odzva-
njao pljesak i smijeh radosne djece.

Predstavu je svojim najmlađim žiteljima poklonio 
Grad Lepoglava, koji se pobrinuo i za poklone kojima 
je nakon predstave sveti Nikola darivao vrtićke ma-
lišane i djecu iz obitelji slabijeg imovinskog stanja. 

Uz Dan grada i župe u lepoglavskoj 
crkvi služena svečana misa 

Čestitka biskupa Mrzljaka 
  Na blagdan Bezgrešnog začeća Blažene Djevice Marije, a povodom Dana Grada Lepoglave, 

ujedno i Dana lepoglavske župe, u župnoj crkvi u Lepoglavi misno je slavlje predvodio Varaždin-
ski biskup monsinjor Josip Mrzljak.

Na misnom slavlju bili su i lepoglavski gradona-
čelnik Marijan Škvarić te predsjednik Gradskog vijeća 
grada Robert Maček.  Na kraju mise gradonačelnik 
Škvarić uručio je biskupu Mrzljaku veliku fotografi ju 

svoda lepoglavske župne crkve koji je oslikao fresko-
slikar Ivana Ranger. Gradonačelnik Škavrić svim je 
građanima i župljanima čestitao Dan grada i župe.

Lepoglavski mališani uživali su u predstavi Miševi i mačke 
naglavačke, varaždinskog kazališta

Na nogometnom turniru nastupilo je pet ženskih ekipa, među kojima je bila i 
ona iz slovenskih Cirkulana

MOZAIKMOZAIKMOZAIK

Vrtićki mališani i osnovnoškolci 
okitili bor kod Poslovnog centra

Sveti Nikola 
darivao djecu

  I ove je godine, uoči božićnih blagdana, kod 
Poslovnog centra u Lepoglavi okićen bor. 

Okitili su ga mališani iz Dječjeg vrtića Lepoglava 
i učenici Osnovne škole Ante Starčevića ukrasima 
koje su za tu prigodu sami izradili. Pridružili su im 
se i gradski čelnici – gradonačelnik Marijan Škvarić 
i njegov zamjenik Hrvoje Kovač, a stigao je i Sveti 
Nikola sa svojim pomoćnicama, te djeci podijelio 
slatkiše. 

Lepoglavski mališani i ove su godine okitili bor kod Poslovnog centra 

Gradonačelnik Škvarić 
uručio je biskupu Mrzljaku 
prigodni dar

Proslava Dana grada započela međunarodnim natjecanjem

Sportsko druženje mladih 
  Tradicionalno, početak proslave Dana Grada Lepoglave pripao je mladima. U Osnovnoj 

školi Ante Starčevića održano je međunarodno sportsko natjecanje u nogometu, na kojem 
je nastupilo pet ženskih ekipa osnovnih škola iz Lepoglave, Kamenice, Višnjice, Bednje i 
Cirkulana iz susjedne Slovenije.

- Proslava Dana grada počela je na najljepši način - sportskim druženjem mladih u Europskom gradu 
sporta, koji svoj razvoj temelji upravo na mladima – istaknuo je lepoglavski gradonačelnik Marijan Škvarić.  
Prvo mjesto na turniru osvojila je školska ekipa  iz Cirkulana, druga je bila ekipa OŠ Ante Starče-
vića, a treća ekipa Osnovne škole Izidroa Poljaka iz Višnjice. Četvrto je mjesto pripalo Osnovnoj 
školi Ivana Rangera u Kamenici, dok je peto osvojila ekipa Osnovne škole Franje Serta iz Bednje.
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KUD Lepoglavski pušlek proslavio 10 godina rada

Kazališni amateri na ponos Lepoglavi 
  Višesatnim slavljeničkim programom u ispunjenom tavanu Doma kulture u Lepoglavi, Kulturno 

umjetničko društvo Lepoglavski pušlek obilježilo je prvo desetljeće uspješnog rada. 

- Sjećamo se, kao da je bilo jučer, kada je Šte-
fanija Kuća došla na ideju da se u Lepoglavi osnuje 
društvo koje će njegovati kajkavski govor kroz prikaz 
starinskih običaja i glumu. O tome je razgovarala s 
Nadom Kuća, koja je prihvatila ideju, a ubrzo su 
se oko njih okupili i drugi koju su tu ideju podupr-
li postavši članovi - osnivači Lepoglavskog pušle-
ka - Barica Simbol, Jožica Uršanić, Kristina Kuća, 
Josip Uršanić, Ivan Uršanić, Milan Tvarog, Ivan 
Dubovečak, Franjo Geček, Dragutin Breški, Božidar 
Žunar, Josip Tvarog i Dragica Slamnik – istaknu-
la je sadašnja predsjednica KUD-a Štefi ca Bizek.
KUD Lepoglavski pušlek u proteklih je deset godina 
odigrao brojne predstave, a uz nastupe pred doma-
ćom publikom te sudjelovanja na brojnim gradskim 

manifestacijama, Pušleki su gostovali diljem Varaž-
dinske županije i izvan njenih granica, ali i u Slove-
niji, ponajprije zahvaljujući velikom prijatelju KUD-a 
Janku Zorčiću.

Uz nasmijanu publiku, Pušlekima je za njihov rad 
stigla i nagrada struke. Naime, 2014. godine KUD 
Lepoglavski pušlek je s predstavom "Život udovca" 
dobio prvu nagradu na županijskoj smotri dramskih 
amatera te je predstavljao Varaždinsku županiju na 
54. festivalu kazališnih amatera. 

Na proslavi Pušleki su odigrali dvije predstave, 
prikazan je i video uradak Janka Zorčića, koji govori 
o 10 godina rada KUD-a, a na svečanosti su do-
dijeljene nagrade i priznanja kojima su Lepoglavski 
pušleki zahvalili na podršci u proteklih deset godina.

U Lepoglavi održan već tradicionalni 
Festival zabavne glazbe

Glazbeni talenti nastavljaju 
bogatu glazbenu tradiciju

  I ove je godine, u okviru programa 
obilježavanja Dana grada, u Lepoglavi održan 
Festival zabavne glazbe.

Uz pratnju glazbenog sastava “Treća smjena” 
i Tamburaškog orkestra “Biseri” iz Kamenice, pod 
ravnanjem Franje Ježeka, nastupili su - Emilija 
Galović, Jurica Vresk, Danijel Češnjaj, Lucija Job, 
Marta Svetec, Zvonko Franc i Zlatko Job, Hrvoje 
Funda, Nikolina Borovec, Antonija Peček, Helena 
Brlek, Dorijan Varović i Marija Hodalj te, na sakso-
fonu i trubi - Franjo Ježek i Kruno Zver.

Festival je održan pod pokroviteljstvom Grada 
Lepoglave čiji je čelnik čovjek – gradonačelnik Mari-
jan Škvarić, na nastupima čestitao svim izvođačima.
- Lijepo je na jednom mjestu vidjeti brojne glazbene 
talente koje ima Lepoglava i koji će zasigurno na-
staviti njenu bogatu glazbenu tradiciju – istaknuo je 
gradonačelnik Škvarić.

Festival, tijekom kojeg su izvođene skladbe 
različitih glazbenih žanrova - od domaćih popevki, 
fi lmske glazbe, domaćeg te stranog rocka i popa 

pa do klasične glazbe, tradicionalno je završio za-
jedničkim nastupom svih izvođača i skladbom - Po-
pevke sam slagal.
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U pavlinskom samostanu otvorena je izložba jaslica vlč. Milana 
Juranića

Lepoglavski pušlek svečano je obilježio deset godina uspješnog rada
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I ove je godine, uz Dan 
grada, u Lepoglavi održan 
Festival zabavne glazbe

U pavlinskom samostanu otvorena 
izložba vlč. Milana Juranića 

Bijele jaslice za 
radost Božića 

  Izložba jaslica Milana Juranića, svećenika 
u Zagorskim Selima, otvorena je u pavlinskom 
samostanu. 

Početkom devedesetih velečasni Milan Juranić 
počeo je tehnikom kaširanja stvarati čudesne oblike 
– u prvo vrijeme raspela i fragmente koje je viđao 
u starohrvatskim crkvicama. Kasnije su nastajali ra-
dovi muke, smrti i uskrsnuća Kristovog te oni vezani 
uz božićno vrijeme – jaslice, koje su ovog Adventa 
predstavljene i lepoglavskoj publici. O Juranićevim 
jaslicama govorila je magistrica povijesti umjetnosti 
Ana Kaniški.

- Izložena djela nastajala su uz puno me-
ditacije i molitve i doprinijet će da nam se ra-
dost Božića ureže u srce i da nam ovaj Božić 
bude još ljepši – poručio je, otvarajući izložbu, 
lepoglavski župnik monsinjor Andrija Kišiček. 
- U mojim skulpturama nalazi se dio moje duše, srca 
i blagoslova – poručio je prigodom otvorenja izložbe 
autor, čije su jaslice, zbog nade u čistoću i svjetlo, 
sve u bijelom.
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Potpora projektima u Lepoglavi
  Na poziv Ministarstva turizma, Grad Lepoglava je predstavio projekt - Centar za posjetitelje “Centar pavlina”, koji je prijavljen na natječaj 

Ministarstva - Fond za razvoj turizma “Program razvoja javne turističke infrastrukture u 2015” 

Sredstvima iz tog fonda Grad Lepoglava pla-
nira dovršiti izradu projektne dokumentacije za 
budući Centar za posjetitelje, te izradu glavnog 
i izvedbenog projekta, kao i muzeološke studije.
Grad Lepoglava je već dobio potporu Ministarstva 
za ovaj projekt na prethodnom natječaju, iz kojeg 
se fi nancirala izrada idejnog rješenja za Centar.

Projekt su u Ministarstvu turizma predstavili grado-
načelnik Marijan Škvarić, voditelj Projektno - razvoj-
nog ureda Emil Tkalec, direktorica Turističke zajed-
nice Ljubica Dubovečak i voditelj projekta Centar za 
posjetitelje “Centar pavlina” - Dejan Bjelivuk.

- Ovim projektom Lepoglava uvezuje svoju boga-
tu povijest sa sadašnjošću i budućnošću. U Centru 

će kroz vremensku crtu biti prikazan život ljudi ovoga 
kraja od 12. stoljeća do danas. Na jednom mjestu 
tako ćemo objediniti našu bogatu materijalnu i du-
hovnu baštinu koja je vezana uz djelovanje pavlina 
u Lepoglavi, od lepoglavske čipke, koja se nalazi na 
UNESCO-voj listi svjetske nematerijalne baštine, pa-
vlinske umjetnosti i znanosti, crkve i samostana s 
Rangerovim freskama, do povijesti kaznionice, ali i 
drugu vrijednu kulturnu i turističku ponudu Lepogla-
ve, primjerice vulkan Gaveznicu i poludragi kamen 
ahat ili park prirode Zagorski bregi. Grad Lepoglava 
ovim projektom stvara preduvjete za potpornu infra-
strukturu za promociju svojih turističkih proizvoda i 
atrakcija u široj regiji – naglasio je lepoglavski gra-
donačelnik Marijan Škvarić na predstavljanju projek-
ta u Ministarstvu turizma.

Buduća zgrada Centra za posjetitelje s tri ti-
suće četvornih metara bruto površine imat će uz 
izložbeni prostor i multifunkcionalnu dvoranu, ure-
de i radionice te primjeren ugostiteljski sadržaj, a 
vrijednost projekta procjenjuje se na 25 milijuna 
kuna.

U Ministarstvu turizma predstavljen je projekt - Centar za posjetitelje “Centar pavlina”

MOZAIKMOZAIKMOZAIKU Ministarstvu turizma 
predstavljen projekt Centar pavlina

U Tuheljskim toplicama održan susret gradonačelnika i poduzetnika

Gradonačelnik Škvarić  govorio o poreznoj reformi 
  Udruge gradova i tjednik Lider organizirali su u Tuheljskim toplicama 7. susret gradonačelnika i 

poduzetnika, na kojem je zapaženo izlaganje imao i lepoglavski gradonačelnik Marijan Škvarić.  

Skup u Tuheljskim toplicama bio je prigoda za 
razmjenu iskustava, ali i za ukazivanje na aktualne 
probleme s kojima su suočene jedinice lokalne sa-
mouprave u Republici Hrvatskoj. 

Na skupu je održan i okrugli stol pod nazivom 
Porezna reforma – nakon godinu dana, na kojoj je su-
djelovao i lepoglavski gradonačelnik Marijan Škvarić.

- Analiza je pokazala kako su se provođenjem 
Zakona o porezu na dohodak i Zakona o fi nanciranju 
lokalne i regionalne samouprave stvorili preduvjeti 
za veće prihode građana. Mnoge općine su stekle 
status potpomognutog područja te su tako ostvarile 
veće prihode u svojim proračunima. No, činjenica je 
da su se velikim dijelom upravo gradovima i opći-
nama sa sjevera Hrvatske te iz Gorskog kotara, koji 
imaju status brdsko-planinskog područja, smanjili 
izvorni proračunski prihodi za čak 30 do 50 posto. 
Time je dovedeno u pitanje čak i samo funkcionira-
nje jedinica lokalne samouprave te je bitno umanjen 
njihov razvojni potencijal. Također, zbog nemoguć-

nosti sufi nanciranja projekata onemogućuje se i 
korištenje fondova Europske unije. Država se stoga 
mora odrediti prema ovom problemu. Držim kako 
bi bilo najbolje porez na dohodak u cijelosti vratiti 
jedinicama lokalne samouprave, te preko fondova 
ciljano i argumentirano potpomognuti gradove i op-
ćine, jer cilj mora biti ravnomjerni razvoj svih dijelo-
va Hrvatske – istaknuo je gradonačelnik Škvarić u 
Tuheljskim toplicama. 

Na susretu gradonačelnika i poduzetnika ukaza-
no je na potrebu aktivne uloge gradova i tijela lokal-
ne samouprave u poticanju poduzetničke djelatnosti, 
pri čemu je posebno naglašeno kako jedinice lokalne 
samouprave trebaju generirati poslovnu aktivnost 
koja će doprinijeti održivom razvoju. Na susretu 
su predstavljeni i primjeri dobre prakse, pri čemu 
je Grad Lepoglava istaknut kao grad koji uspješno 
stvara poduzetničku klimu, koji koristi novac iz fon-
dova Europske unije i tako potiče održivi razvoj na 
svom području. 

Lepoglava je u Tuheljskim toplicama istaknuta kao primjer dobre prakse

Upravni odbor LAG-a 
raspravljao u Lepoglavi

U izradi nova Lokalna 
razvojna strategija 

  U lepoglavskom Domu kulture održana je 
sjednica Upravnog odbora Lokalne akcijske 
grupe Sjeverozapad. 

Članovi Upravnog odbora na sjednici koju je vo-
dio predsjednik LAG-a i Upravnog odbora Marijan 
Škvarić, raspravljali su o Izradi Lokalne razvojne 
strategije LAG-a Sjeverozapad za novo razdoblje. 
Raspravljalo se o načinu i metodologiji izrade nove 
Strategije, kako bi izradili što kvalitetniji dokument 
koji će davati smjernice i predstavljati temelj za ra-
zvoj područja našeg LAG-a u narednom razdoblju. 

- Na dnevnom redu je bio i zahtjev Općine Be-
retinec za priključenje LAG-u. Općina Beretinec, 
uvidjevši prednosti članstva u LAG-u, podnijela je 
zahtjev za pristupanjem LAG-u Sjeverozapad. Nakon 
Grada Varaždina, ovo je već druga jedinica lokalne 
samouprave koja je podnijela zahtjev za priključenje 
našem LAG-u. Također se raspravljalo o obvezama 
i usklađenjima LAG-a s novim zakonodavstvom, a 
upravnom odboru predstavljena je i nova mrežna 
stranica LAG-a – istaknuo je Mario Željezić, voditelj 
Lokalne akcijske grupe Sjeverozapad. Sve Odluke o 
kojima se raspravljalo prihvaćene su jednoglasno.
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Vinogradari zahvalili na bogatom urodu
  Blagdan svetog Martina tradicionalno se u vinorodnom području Kameničkog Podgorja – Ilovici, obilježava misnim slavljem. 

U kapelici koju su u slavu svetog Martina u Ilo-
vici podigli ovdašnji vinogradari služena je misa na 
kojoj su okupljeni vjernici zahvalili Bogu na bogatom 
urodu. U koncelebraciji s kameničkim župnikom vlč. 

Dragutinom Jočom, misno je slavlje predvodio vlč. 
Tomislav Antekolović, koji je u propovjedi posebno 
istaknuo potrebu upućivanja zahvale Bogu. Molitve 
su upućene i za sve preminule vinogradare koji su 

na ovom području obrađivali vinograde, ali i za one 
koji ih još uvijek obrađuju.

- Nasuprot svim poganskim običajima blagosliv-
ljamo ovo vino, ne da bi dobilo neku nadnaravnu 
moć, nego da bi se još više povezali s Ocem nebe-
skim – izrečeno je prilikom blagoslova mladog vina 
koje su na misno slavlje donijeli vinogradari.

Nakon mise članovi Udruge vinogradara i voćara 
Klopotec počastili su okupljene kuhanim grahom i vi-
nom, a u čast svetom Martinu zapucali su i kuburaši 
iz kuburaške udruge Glasna kubura.

U Dječjem vrtiću Lepoglava 
održan Izbor za najtatu

Slobodan Škalec 
osvojio laskavu titulu

  I ove je godine, nakon izbora za vrtićku 
najmamu, u Dječjem vrtiću Lepoglava odr-
žan tradicionalni izbor za vrtićkog najtatu. 

Tate vrtićkih mališana, boreći se za ovu laska-
vu titulu, prvo su morali izraditi božićnu čestitku od 
ponuđenog materijala. Osam najuspješnijih natjeca-
telja, po odluci žirija koji su činile mame na čelu s 
vrtićkom najmamom - Vesnicom Kreš, plasiralo se 
u fi nale, gdje im je zadatak bio ukrasiti staklenke 
i izraditi božićne lampice. Najuspješniji u tome bio 
je Slobodan Škalec, kojemu je naposljetku pripala i 
titula ovogodišnjeg vrtićkog najtate.
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Pobjednik ovogodišnjeg natjecanja je Slobodan Škalec

U Ilovici je Martinje tradicionalno 
proslavljeno misnim slavljem

U Lepoglavi organizirana adrenalinska simulacijska igra

Operacija "Mountain storm"
 u napuštenom kamenolomu

  P.A.S. Klub Lepoglava bio je domaćin airsoft-simulacijske igre – Operacije "Mountain 
storm" koja je, pod pokroviteljstvom Grada Lepoglave, organizirana 22. studenog na području 
napuštenog kamenoloma Vudelje.

- Već drugu godinu organiziramo ovakav 
susret za koji želimo da postane tradiciona-
lan, budući da je i ove godine zadovoljio sve 
organizacijske i sigurnosne aspekte – poru-
čili su članovi P.A.S. Kluba Lepoglava i dodali 
kako na ovaj način žele predstaviti potencijal 
Lepoglave u ponudi turističko – adrenalinskih 

aktivnosti. Ove su godine u ovoj simulacijskoj 
igri nastupila 42 sudionika, kojima nije sme-
talo ni loše vrijeme - kiša, magla, snijeg i ni-
ska temperatura. Organizaciju susreta su, uz 
pokrovitelja - Grad Lepoglavu, pomogli OPG 
Geček, Foto klub 10K Lepoglava i pedesetak 
zaljubljenika u ovu adrenalinsku zabavu. 

U operaciji Mountain storm nastupilo je četrdesetak sudionika

Na Martinje je i ove godine služena misa na Ilovici

Udruga vinogradara i voćara Klopotec osigurala je 
ukusnu okrjepu

ŠARENA

LEPOGLAVA
ŠARENA

LEPOGLAVA
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Dan sjećanja na 
žrtvu Vukovara

Lepoglavski branitelji posjetili Grad heroj
  Članovi udruge Branitelji Hrvatske Lepoglava, posjetili su  Vukovar 19. studenog, gdje su zajedno s članovima ostalih braniteljskih udruga 

koje djeluju na području Lepoglave i Ivanca, odali počast Gradu heroju i njegovim braniteljima.

Tom su prigodom sudjelovali na komemorativ-
nom skupu u Borovo commerceu te sudjelovali u ko-
loni sjećanja do Trpinjske ceste, gdje su odali počast 
stradalim policajcima Zasebne postrojbe Policijske 
uprave varaždinske, generalu Blagi Zadri te svima 
stradalima u borbama na Trpinjskoj cesti. Počast su 
odali i ubijenima na Ovčari, a posjetili su  memorijal-
no groblje, vodotoranj i vukovarsku bolnicu. Odlazak 
u Vukovar, pokrivajući troškove autobusa, omogućio 
im je Grad Lepoglava i Varaždinska županija.

Lepoglavski branitelji i ove su godine posjetili Vukovar i odali 
počast vukovarskim braniteljima

Akcija dobrovoljnog darivanja 
krvi na lepoglavskom području 

Prikupljeno 74 doza krvi
  Gradsko društvo Crvenog križa Ivanec, u 

suradnji s aktivom dobrovoljnih darivatelja krvi 
iz Lepoglave, organiziralo je akciju dobrovoljnog 
darivanja krvi za građane sa šireg lepoglavskog 
područja.

Akciji se odazvalo 78 dobrovoljnih darivatelja 
krvi, a prikupljene su 74 doze krvi za Opću bolnicu 
Varaždin.

Akcija je održana u restoranu Ivančica u Lepo-
glavi, a provela ju je ekipa Transfuziološke službe 
Opće bolnice Varaždin.

U Lepoglavi je organizirana 
još jedna akcija dobrovoljnog 
darivanja krvi 

U Lepoglavi organizirano mjerenje šećera u krvi

Bolest je potrebno otkriti na vrijeme
  Povodom Svjetskog dana šećerne bolesti u Lepoglavi su organizirane dvije akcije mjerenja 

razine šećera u krvi. 

Prvu je akciju medicinsko osoblje lepoglavske 
ambulante Doma zdravlja organiziralo u suradnji s 
Kaznionicom u Lepoglavi, koja je svojim djelatnici-
ma omogućila da na radnom mjestu izmjere razinu 
šećera u krvi, dok je druga akcija organizirana u 
suradnji s Gradskim odborom SDP-a Lepoglava i 
bila je namijenjena svim građanima kojima su tom 

prigodom dijeljeni i informativni letci o dijabetesu.
Građanima je tako još jedanput skrenuta pozor-
nost na potrebu redovite provjere razine šećera 
u krvi. 

- Zdravlje je na prvom mjestu, a za uspješno 
liječenje bolest je potrebno otkriti na vrijeme - na-
glašeno je tijekom akcija u Lepoglavi. 

U Lepoglavi su organizirane čak dvije 
akcije mjerenja razine šećera u krvi 
uz Svjetski dan šećerne bolesti

LEPOGLAVALEPOGLAVALEPOGLAVA
HUMANA

LEPOGLAVA
HUMANA

LEPOGLAVA
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Višnjički učenici matematiku 
uče i na zabavan način

Popularizacija 
matematičke 
znanosti 

  Večer matematike - projekt je Hrvatskog 
matematičkog društva koji se u Osnovnoj školi 
Izidora Poljaka u Višnjici provodi već dvije 
godine. Ove je godine u projektu sudjelovalo 47 
učenika viših razreda, koji su se tijekom dva 
večernja sata, u opuštenoj atmosferi družili i 
pritom rješavali matematičke probleme i logič-
ke zadatke.

- Učimo matematiku s dozom zabave. Za-
daci koje učenici rješavaju pravi su matematički 
zadaci, od kojih neki imaju zabavna rješenja, na-
ročito zadaci s grafovima. Koristimo i slagalice 
koje od učenika traže da razmišljaju matematički 
– rekla je profesorica matematike Lidija Dukarić 
Prašnički, voditeljica projekta u višnjičkoj školi.
- Na ovaj način populariziramo matematičku znanost, 
razvijamo pozitivan stav prema matematici te pred-
stavljamo njenu zabavnu stranu - pojasnila je Slavi-
ca Cingesar, ravnateljica osnovne škole u Višnjici.
Ovakvo učenje matematike zabavno je i višnjičkim 
osnovnoškolcima.

 - Na Večer matematike došla sam iz znatiželje. 
Htjela sam vidjeti što se tu radi i malo se družiti s 
prijateljima i učiteljima. Zanimljivo je što se sve može 
raditi s jednim brojem – rekla je Gabrijela Franc, 
učenica 7. razreda i zaključila kako je matematika 
baš - zabavna.

Tihana Belčić iz Lepoglave izabrana 
za najčitačicu Varaždinske županije 

Čitanje knjiga je 
zanimljiva pustolovina

  Tihana Belčić, učenica 7. razreda Osnovne škole Ante Starčević iz Lepoglave, ove je godine 
pročitala više od 130 knjiga. Tako se našla u krugu najboljih čitača iz osnovnih i srednjih škola 
koje je povodom Dana hrvatskih knjižnica nagradila Varaždinska županija.

- S knjigama se družim odmalena. Kada još ni-
sam znala čitati, meni i mojoj sestri knjige je čitala 
mama. U prvom razredu počela sam čitati sama, u 
prvom redu lektiru – otkrila je Tihana, koja vikendom 
nerijetko pročita čak dvije ili tri knjige.  - Kamo god 
išla, knjiga mi je glavni dio prtljage – istaknula je Ti-
hana i dodala da knjige čita kada ne uči. Kaže da joj 
čitanje knjiga ne oduzima svo slobodno vrijeme, jer joj 
zbog dobre organizacije ostaje vremena i za odbojku 
te za skupljanje poštanskih marka. - Najviše volim 
čitati fantaziju. Volim čitati Gospodare prstenova, Tol-

kienovo Međuzemlje mi je fantastično, dobar mi je i 
Harry Potter i spisateljica J. K. Rowling. Volim čitati i 
Kronike iz Narnije Clivea Staplesa Lewisa, koje mi do-
nose sasvim novi i zanimljivi svijet – otkrila je Tihana, 
koja ima i favorita među hrvatskim piscima - Mariju 
Jurić Zagorku. - Čitala sam njezinu Gričku vješticu, 
a sada čitam Plamene inkvizitore. Ona mi je približila 
hrvatsku povijest i učinila mi ju je zanimljivom. Naučila 
me je i puno toga iz stvarnog života – rekla je Tihana.

Ovogodišnja najčitačica želi postati spisateljica, 
pa već piše i svoj prvi roman.

MOZAIKMOZAIKMOZAIK
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U Višnjici djeca otkrivaju zabavnu stranu matematike

Tihana Belčić iz Lepoglave ove je godine 
pročitala više od 130 knjiga

Matematika može biti 
zabavna – rekli su učenici 
višnjičke osnovne škole

U Kamenici održan 1. 
recital Vinko Andrijanić

U spomen na 
vukovarskog 
branitelja

  Na Dan sjećanja na žrtvu 
Vukovara u Osnovnoj školi Iva-
na Rangera u Kamenici održan 
je 1. recital Vinko Andrijanić. 

Recital nosi ime i čuva us-
pomenu na jednog od vuko-
varskih branitelja, pripadnika 
204. vukovarske brigade, koji 
je ubijen na Ovčari. Uz svjetlost 
upaljenih svijeća i s puno pije-
teta, učenici i učitelji kameničke 
škole recitacijama, pjesmom i 
glazbom odali su počast Gradu 
heroju, civilnim žrtvama i hra-
brim vukovarskim braniteljima.
Recital Vinko Andrijanić svake će 
se godine održavati u drugoj školi 
na području Grada Lepoglave.

Recital u kameničkoj osnovnoj školi održan je uz svjetlost svijeća

Učenici i nastavnici odali su počast Gradu heroju
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Održana radionica - Platforme hrvatskih 
županija i gradova za smanjenje rizika od katastrofa

Procjena rizika i fondovi Europske unije 
  Procjena rizika - metodologija za izradu procjene rizika, utjecaj procjene rizika na prevenciju i prostorno planiranje, naziv je 

dvodnevne radionice koju je u Lepoglavi organizirala Platforma hrvatskih županija i gradova za smanjenje rizika od katastrofa. 

- S obzirom da je donesen novi zakon o susta-
vu Civilne zaštite i da je prema direktivi Europske 

unije potrebno izraditi nove planske dokumente, 
a to su procjene rizika, organizirali smo radionicu 

na kojoj smo predstavili metodologiju izrade jed-
nog takvog dokumenta i njegov utjecaj na pro-
storno planiranje – pojasnio je Tomislav Jarmić, 
predsjednik udruge Platforma hrvatskih županija 
i gradova za smanjenje rizika od katastrofa. Na-
vedena udruga broji 28 članica s područja cijele 
Hrvatske, pa su njihovi predstavnici sudjelovali na 
radionici održanoj u lepoglavskom Domu kulture.
 Na dvodnevnoj radionici održana su tematska pre-
davanja na kojima se govorilo o procjeni rizika i EU 
fondovima, a predstavljeni su i primjeri dobre prakse 
iz Slovenije. Predavanja su održali dr. sc. Zdenko 
Adelsberger iz tvrtke Bluefi ld, Emil Tkalec, voditelj 
Projektno – razvojnog ureda te gosti iz Slovenije. 
Sudionicima radionice riječi dobrodošlice uputio je 
lepoglavski gradonačelnik Marijan Škvarić. 

Lepoglava je ponovo bila domaćin radionice koju je organizirala Platforma hrvatskih županija i gradova za smanjenje rizika od katastrofa

MOZAIKMOZAIKMOZAIKžupanija i gradova za smanjenje rizika od katastrofaMOZAIKžupanija i gradova za smanjenje rizika od katastrofa

Održana sjednica Vijeća za prevenciju kriminaliteta Grada Lepoglave

Dobro stanje sigurnosti na lepoglavskom području 
  - Prometna infrastruktura u Lepoglavi je među najboljima, ako ne i najbolja, na području koje pokriva Policijska postaja Ivanec – istaknuo je načel-

nik Policijske postaje Ivanec Boris Divjak, na sjednici Vijeća za prevenciju kriminaliteta Grada Lepoglave i pritom posebno pohvalio suradnju s Gradom 
Lepoglavom, koji ulaganjima u komunalnu infrastrukturu kontinuirano podiže sigurnost prometa na svom području. 

Stoga se ove godine ne bilježi značajniji rast pro-
metnih nesreća na gradskom području, a posebno 
valja istaknuti kako ni ove godine nije bilo smrtno 
stradalih u prometu na području Lepoglave. No, na 
gradskom je području zabilježeno povećanje broja 
kaznenih djela. Evidentirano je 41 kazneno djelo, 15 
više nego lani, a ovo povećanje vezano je uz po-
većanje broja kaznenih djela iz domene zlouporabe 
opojnih droga. Dok protekle godine nije evidentira-
no ni jedno takvo kazneno djelo, ove ih je godine 
evidentirano 14.  Policija je intervenirala 26 puta u 
slučajevima narušavanja javnog reda i mira, a u ve-
ćini slučajeva radilo se o osobama koje godinama 
učestalo remete javni red i mir. Istaknuto je da je 
broj narušavanja javnog reda i mira na zadovoljava-
jućoj razini s obzirom na broj manifestacija koje se 

organiziraju na gradskom području. - Nedavni pre-
lazak izbjeglica iz Hrvatske u Sloveniju na području 
Višnjice nije ugrozio i u opasnost doveo mještane 
područja na kojem su izbjeglice organizirano prešle 
granicu - istaknuo je načelnik Postaje granične po-
licije Varaždin Vladimir Friščić, koji je izvijestio kako 
je na području Zalužja i Zlogonja tijekom ove godine 
evidentirano devet ilegalnih prelazaka granice. Hr-
voje Kovač, zamjenik gradonačelnika i predsjednik 
Vijeća za prevenciju kriminaliteta, pozornost je skre-
nuo na slučajeve uništavanja gradske imovine, pa je 
aktualizirano pitanje realizacije projekta postavljanja 
videonadzora na javnim mjestima. Naime, u suradnji 
s Policijskom upravom Varaždinskom najavljeno je 
postavljanje nadzornih kamera na frekventnijim jav-
nim mjestima na području cijele Varaždinske župani-

je, pa tako i na lepoglavskom području. Predstavnici 
policije izvijestili su da su intenzivirali aktivnosti oko 
realizacije projekta osvjetljenja državne ceste D35, 
odnosno lepoglavske zaobilaznice i da o tome, kao 
potencijalnim investitorima, razgovaraju s Gradom 
Lepoglavom, koji  već ima izrađen projekt, zatim 
Ministarstvom unutarnjih poslova, Ministarstvom 
zaštite okoliša te Hrvatskim cestama.

Vatrogasna zajednica 
grada Lepoglave 

organizirala vatrogasnu 
vježbu u Kamenici

Koordiniran rad 
vatrogasnih 

društava 

  Vatrogasna zajednica grada Lepoglave organizirala je u Kamenici vatrogasnu vježbu na kojoj 
je sudjelovalo pedesetak vatrogasaca iz četiri vatrogasna društva s područja Grada Lepoglave – 
DVD-a Lepoglava, DVD-a Kamenica, DVD-a Višnjica i DVD-a Kaznionica.

društava 
Vježba je organizirana u večernjim satima, budu-

ći da se veliki broj intervencija događa upravo noću, 
a vatrogasci su tijekom vježbe morali ugasiti požar 
na starom društvenom domu u Kamenici te spasiti 
unesrećene osobe. Vježba je uspješno odrađena, na 
čemu su vatrogascima čestitali zamjenik lepoglav-
skog gradonačelnika, ujedno i načelnik gradskog 
Stožera za zaštitu i spašavanje - Hrvoje Kovač, te 

ispred predsjedništva Vatrogasne zajednice grada 
Lepoglave, njegov član - Zorislav Rodek.  Pritom 
su posebno istaknuli važnost ovakvih vježbi koji-
ma se koordinira rad svih vatrogasnih društva s 
gradskog područja. Vatrogasci su tako još jednom 
potvrdili svoju spremnost, ali i opravdanost zna-
čajnih gradskih ulaganja u vatrogastvo koja su ove 
godine premašila iznos od dva milijuna kuna.
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S novom godinom Grad Lepoglava uvodi novi sustav socijalne skrbi

Strože ali i pravednije odredbe 
  Grad Lepoglava iduće godine uvodi novi sustav socijalne skrbi o kojem je raspravljao Savjet za 

socijalnu politiku grada Lepoglave, čiji su se članovi složili da će novi sustav prema korisnicima biti 
stroži, ali i pravedniji. 

- Kroz novi ćemo sustav tako pomagati onima kojima je pomoć zaista potrebna – istaknuo je zamjenik 
lepoglavskog gradonačelnika Hrvoje Kovač, koji je vodio sastanak Savjeta za socijalnu politiku, savjetodavnog 
i koordinacijskog radnog tijela Gradskog vijeća Grada Lepoglave za socijalnu politiku. 

Novim sustavom tako se korisnicima jednokratne pomoći, osim u iznimnim slučajevima, pomoć neće ispla-
ćivati u gotovini, već će im se prema predočenom predračunu podmirivati troškovi. Socijalni cenzus spušta se 
s 900 na 800 kuna po članu obitelji, a kako bi se izbjegla dodjela pomoći korisnicima iz više izvora, na sastan-
ku su dogovorene aktivnosti kojima će se uskladiti djelovanje Grada, Crvenog križa i Centra za socijalnu skrb. 
Na sastanku je najavljeno i zapošljavanje nove gerontodomaćice na području Lepoglave, čiji će rad, kao i do 
sada, fi nancirati Crveni križ Varaždinske županije i Grad Lepoglava. 

Ugradnja invalidske platforme u lepoglavskom 
Domu zdravlja prioritet je Grada

Veći zdravstveni standard građana 
  Dom zdravlja Varaždinske županije i Grad Lepoglava intenzivirali su aktivnosti vezane uz ugradnju podizne platforme u objekt Doma 

zdravlja u Lepoglavi. 

Na taj bi se način riješio dugogodišnji pro-
blem teže dostupnosti dijela prostora u ovom 
objektu osobama s invaliditetom ili slabijih mo-
toričkih sposobnosti – prvenstveno fizikalne 
ambulante smještene u podrumu i stomatološ-
kih ambulanti na prvom katu Doma zdravlja.
Projektna dokumentacija za ugradnju lifta, odnosno 
podizne platforme, čiju je izradu fi nancirao Grad 
Lepoglava, već je gotova. Potrebno je još osigurati 

sredstva za nabavku i ugradnju lifta koji će, s obzi-
rom na arhitektonska rješenja objekta, biti zahtjevni. 
Sredstva će osigurati Dom zdravlja Varaždinske žu-
panije, a u planu je da ih se preko Hrvatskog zavoda 
za zdravstveno osiguranje osigura iz fondova Europ-
ske unije namijenjenih primarnoj zdravstvenoj zaštiti.
Da je ugradnja podizne platforme u ovaj objekt  u 
Lepoglavi prioritet županijskog Doma zdravlja po-
tvrdio je na radnom sastanku s gradonačelnikom 

grada Lepoglave Marijanom Škvarićem ravnatelj 
Doma zdravlja Varaždinske županije Ivan Crnković.
- Građanima želimo osigurati dostupnost i ne-
smetano korištenje svih zdravstvenih usluga 
u ambulanti u Lepoglavi – istaknuo je ravna-
telj županijskog Doma zdravlja Ivan Crnković.
Grad Lepoglava sudjeluje u projektu kako bi olak-
šao građanima korištenje zdravstvenih usluga.
- Ovo je još jedan projekt povećanja zdravstvenog 
standarda građana u koji se uključio Grad Lepo-
glava. Između ostalog, sudjelovali smo u otvaranju 
pedijatrijske ambulante u Lepoglavi. S 30 tisuća 
kuna godišnje fi nanciramo rad sektorskih ambulanti 
na ruralnom području, čime osiguravamo da naši 
građani u svojoj blizini imaju primarnu zdravstvenu 
zaštitu. Grad daje svu moguću podršku organizaciji 
zdravstvenih savjetovanja, predavanja i radionica 
na gradskom području, a zahvaljujući Varaždinskoj 
županiji i županu Predragu Štromaru omogućen je 
i koncesijski model rada ambulanti, čime omogu-
ćavamo rad i ostanak liječnika na našem području 
– pojasnio je lepoglavski gradonačelnik Škvarić.

Podizna platforma u objektu Doma zdravlja u Le-
poglavi trebala bi biti dostupna tijekom iduće godine.

LEPOGLAVSKI GRADSKI LIST 

Ugradnja invalidske platforme prioritet je županijskog Doma zdravlja

Tablet je obitelji Špac dodijeljen u akciji – Pomozimo djeci 
hrvatskih branitelja informatičkom opremom
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Zabilježeno 

Tablet za obitelj 
poginulog branitelja 
Vinka Špaca 

  Udruga dragovoljaca i veterana Domovin-
skog rata Varaždinske županije nastavlja s hu-
manitarnim akcijama kojima pomaže obiteljima 
hrvatskih branitelja s troje i više djece. Tako je 
u  akciji - Pomozimo djeci hrvatskih branitelja 
informatičkom opremom, obitelji pokojnog 
hrvatskog branitelja Vinka Špaca iz Očure daro-
van tablet, dar Autoservisnog centra Varaždin. 

- Ova je donacija još jedan u nizu rezultata 
uspješne suradnje Koordinacije braniteljskih udruga 
Gradova Ivanca i Lepoglave s Gradom Lepoglava i 
gradonačelnikom Marijanom Škvarićem - istaknuli 
su iz Koordinacije braniteljskih udruga gradova Ivan-
ca i Lepoglave. 

Na sastanku Savjeta za socijalnu politiku raspravljano je o novom sustavu socijalne skrbi u Lepoglavi
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Novi uspjeh 
lepoglavskih penjača

Mario Musulin viceprvak Hrvatske
  Mario Musulin, član Sportsko – penjačkog kluba Direkt, na nedavno završenom Hrvatsko – slovenskom prvenstvu u ledenom penjanju 

zauzeo je ukupno treće mjesto, odnosno drugo mjesto u konkurenciji penjača iz Hrvatske.

- Prvenstvo je bilo zajedničko, jer u Sloveniji nema 
dovoljno natjecatelja, pa se njihov penjači natječu s 
nama. Radi se o tehnici penjanja “dry tooling”, zato 
jer nema leda. No, kad odlazimo na svjetska prven-
stva koja se održavaju početkom godine, kada ima 
leda, tada je riječ o ledenom penjanju – pojasnio je 
Mario Musulin, koji je osvajanjem drugog mjesta u 
Hrvatskoj zadržao status hrvatskog reprezentativca.
Inače, prvenstvo se sastojalo od četiri kola od kojih je 
jedno održano na dry  - tooling penjalištu, odnosno 
stijeni, i to na Ravnoj Gori. Domaćin mu je, s Komisi-
jom za alpinizam Hrvatskog planinarskog saveza, bio 
SPK Direkt.
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Mario Musulin osvojio je 
naslov hrvatskog viceprvaka u 

ledenom penjanju

Mladi lepoglavski karatisti 
uspješno nastupili u Splitu

Izidora Juriša treća na 
prvenstvu Hrvatske

  Troje juniora iz Karate kluba Lepoglava – Izidora 
Juriša, Dolores Juriša i Martin Breški, nastupili su na 
državnom karate prvenstvu u borbama po težinskim 
kategorijama za juniore i juniorke, koje je održano u 
Dolcu nedaleko Splita. 

Najbolji je rezultat ostvarila Izidora Juriša, koja je osvo-
jila 3. mjesto. Nakon pobjede u prve dvije borbe, Izidoru je 
u polufi nalu zaustavila državna prvakinja. No, nakon pora-
za u polufi nalu, Izidora je slavila u borbi za 3. mjesto te se 
na ovom prvenstvu Hrvatske okitila brončanom medaljom.
Martin Breški je u teškoj kategoriji izgubio u borbi za 3.mjesto, 
i tako ostvario plasman od 5. do 8. mjesta.

Lepoglava prvi dio sezone završila 
na 3. mjestu 2. ŽNL Zapad

Lepoglavski nogometaši 
najavljuju povratak u 
Prvu županijsku ligu 

  Nogometni klub Lepoglava, koji se ove sezone natječe u 
2. županijskoj nogometnoj ligi -Skupina Zapad, jesenski je 
dio sezone završio na trećem mjestu prvenstvene tablice.

U jesenskom dijelu sezone lepoglavski nogometaši su u 
deset utakmica ostvarili šest pobjeda, dva su puta remizirali i 
upisali isto toliko poraza.

Na prvenstvenoj se ljestvici nalaze na trećem mjestu sa 
sedam bodova manje od prvoplasiranog Sračinca i pet bodo-
va manje od drugoplasiranog Dinama iz Babinca. U nastavku 
prvenstva, koji će se igrati u proljeće, cilj je Lepoglave doći 
do vrha prvenstvene tablice i tako se, nakon prošlogodišnjeg 
ispadanja, vratiti u 1. županijsku nogometnu ligu.

Savjet mladih organizirao okrugli stol o sportu u Lepoglavi 

Podrška klubovima 
i promocija 
sportske rekreacije

  U organizaciji Savjeta mladih gra-
da Lepoglave održan je okrugli stol 
na temu lepoglavskog sporta. 

Predstavnici Zajednice sportskih udruga grada Lepoglave, sportskih klubova i organizacija, 
gradski čelnici i članovi Gradskog vijeća o ovoj su temi raspravljali gotovo tri sata, pri čemu su 
posebno istaknuli kako Zajednica sportskih udruga grada Lepoglave treba još bolje informirati 
javnost o načinu raspodjele i trošenju sredstava iz gradskog proračuna namijenjenih sportu. 
Predstavnici klubova poručili su kako ne treba mijenjati način fi nanciranja i raspodjela sredstava 
članicama Zajednice, budući da se ona raspoređuju tako da se posebno ne preferira ni jedan 
sport. Klubovi bi u većoj mjeri trebali raditi na stvaranju novog stručnog kadra, a sportske udruge 
i klubovi ne bi se trebali oslanjati samo na fi nancijsku podršku Grada, već bi trebali potražiti i 
druge izvore fi nanciranja. I ovom je prigodom istaknuto kako valja nastaviti dosadašnju praksu te 
motivirati građane, a posebice djecu i mlade, na rekreativno bavljenje sportom.

Izidora Juriša osvojila je brončanu medalju na 
državnom prvenstvu u karateu za juniorke
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Novi sadržaji na geološkom 
lokalitetu Gaveznica – Kameni vrh

  Jedinstveni turistički 
potencijal Lepoglave

  Ove je godine Turistička zajednica grada Lepoglave u suradnji s Hrvatskom turističkom 
zajednicom, koja većim dijelom fi nancira projekt, ali i u suradnji s Javnom ustanovom za uprav-
ljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Varaždinske županije, Turističko kulturno 
– informativnim centrom i Gradom Lepoglavom, odlučila urediti ulaz u Gaveznicu, odnosno njeno 
podnožje  s kojeg grupe poučnom stazom kreću na njen vrh. 

- Napravili smo stol  koji 
služi za prezentacije i na kojem će 

tijekom upoznavanja sa lokalitetom biti izloženi 
minerali. Postavljeno je i sedam klupa na koje se 
može smjestiti četrdesetak osoba i slušati preda-
vanje o Gaveznici, odnosno o svemu što ih oče-
kuje na putu prema vrhu Gaveznice – pojasnila je 
direktorica Turističke zajednice grada Lepoglave 
Ljubica Dubovečak. Uz uređenje prostora sa sto-
lom i klupama za prezentacije, na poučnu će stazu 
biti postavljene dvije nove info ploče. - Jedna će 
biti o geološkoj karti ovog dijela regije, a druga će 
biti vezana uz povijest lokaliteta od pretpovijesti 
do naših dana. Na taj način dopunit ćemo poučnu 
stazu koja posjetitelje vodi prema platou gdje je 

cijeli set edukativnih materijala vezanih uz vulkan 
i vulkanizam. Kroz cijelu priču posjetitelje vodi 
maskota lokaliteta – Vulkanko – rekla je Alenka 
Car, ravnateljica Javne ustanove za upravljanje 
zaštićenim prirodnim vrijednostima na području 
Varaždinske županije, koja upravlja ovim zašti-

ćenim geološkim spomenikom. Gaveznica 
– Kameni vrh jedan je od 28 zaštićenih 
područja Varaždinske županije, koji kao 
geološki spomenik prirode ima posebnu 
vrijednost. Lokalitet je 2008. godine ure-
đen za prihvat i vođenje grupa i od tada 
ga je obišlo više od 10 tisuća posjetitelja, 
prema evidenciji Turističko kulturno – in-

formativnog centra, koji je nositelj koncesijskog 
odobrenja.

Uz geološku vrijednost, lokalitet je i značajni 
turistički potencijal, važan za razvoj turizma na 
području Lepoglave. - Gaveznica – Kameni vrh, 
geološki spomenik prirode, jedno od rijetkih nala-
zišta poludragog kamena ahata u Europi bitan je 
potencijal za razvoj turizma u Lepoglavi kojeg želi-
mo što bolje iskoristiti – istaknuo je gradonačelnik 
grada Lepoglave Marijan Škvarić, i podsjetio da je 
nedavno na ulazu u lokalitet postavljen veliki totem 
s maskotom Vulkanka koji poziva na Gaveznicu – 
Kameni vrh. 

- U ovaj lokalitet puno ulažemo zajedno s na-
šim partnerima, stoga što je Gaveznica jedinstve-
ni sadržaj koji imamo u Lepoglavi, a koji želimo 
aktivno uključiti u naš daljnji razvoj – zaključio je 
gradonačelnik Marijan Škvarić.
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Lokalitet Gaveznica - Kameni vrh ove je jeseni dobio nove sadržaje za turističke grupe

Lepoglavu je posjetilo stotinjak sudionika poslovne turističke burze

  Jedinstveni turistički 
potencijal Lepoglave
 Ove je godine Turistička zajednica grada Lepoglave u suradnji s Hrvatskom turističkom 
zajednicom, koja većim dijelom fi nancira projekt, ali i u suradnji s Javnom ustanovom za uprav-
ljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Varaždinske županije, Turističko kulturno 
– informativnim centrom i Gradom Lepoglavom, odlučila urediti ulaz u Gaveznicu, odnosno njeno 
podnožje  s kojeg grupe poučnom stazom kreću na njen vrh. 

- Napravili smo stol  koji 

cijeli set edukativnih materijala vezanih uz vulkan 
i vulkanizam. Kroz cijelu priču posjetitelje vodi 
maskota lokaliteta – Vulkanko – rekla je Alenka 
Car, ravnateljica Javne ustanove za upravljanje 
zaštićenim prirodnim vrijednostima na području 
Varaždinske županije, koja upravlja ovim zašti-

ćenim geološkim spomenikom. Gaveznica 
– Kameni vrh jedan je od 28 zaštićenih 
područja Varaždinske županije, koji kao 
geološki spomenik prirode ima posebnu 
vrijednost. Lokalitet je 2008. godine ure-
đen za prihvat i vođenje grupa i od tada 
ga je obišlo više od 10 tisuća posjetitelja, 
prema evidenciji Turističko kulturno – in-

formativnog centra, koji je nositelj koncesijskog 
odobrenja.

Turističkim djelatnicima predstavljena turistička ponuda Lepoglave

Zanimanje za lepoglavske turističke adute
  Stotinjak sudionika Poslovne turističke burze – tradicionalnog godišnjeg poslovnog 

susreta turističkih djelatnika koji je ove godine održan u Trakošćanu, posjetilo je Lepoglavu 
gdje su im predstavljeni neki od lepoglavskih turističkih aduta – Gaveznica – Kameni vrh, 
lepoglavska župna crkva i samostan, te lepoglavska čipka. 

Lepoglava je tako iskoristila priliku da turističkim djelatnicima iz područja agencijskog poslovanja, hote-
lijerstva i ugostiteljstva te sustava turističkih zajednica i turističkih organizacija, kojima je riječ dobrodošlice 
uputio gradonačelnik Marijan Škvarić, predstavi dio svoje vrijedne ponude o kojoj je govorila direktorica 
Turističke zajednice grada Lepoglave Ljubica Dubovečak.

Članovi udruge „Lepoglavski ahat“ 
na Sajmu minerala u Münchenu

Prigoda za razmjenu iskustava
  Članovi udruge „Lepoglavski ahat“ posjetili su 

Sajam minerala, dragulja, nakita i fosila, koji je održan 
u Münchenu. 

Minhenski sajam minerala jedan je od najvećih sajmova 
te vrste  u svijetu, na kojem je ove godine izlagalo više od 
1.250 izlagača iz šezdesetak zemalja, pa su i članovi Le-
poglavskog ahata imali sjajnu prigodu za razmjenu i kupnju 
minerala iz svih dijelova svijeta - od najljepših primjeraka 
ametista, rijetkih opala, gorskih kristala, kvarca, lapis lazu-
lija - plavog kamena iz Afganistana, do jantara i dijamanata.
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Kip Majke Božje u Mariji Bistrici odjenut 
u haljinu od lepoglavske čipke

Zahvala lepoglavskim čipkaricama
  Početkom Adventa kip Majke Božje u Mariji Bistrici odjenut je u haljinu od lepoglavske čipke.

Haljinu su prema nacrtu Danice Brössler izradile lepoglavske čipkarice - Ivka Bot-
ković, Verica Dubovečak, Slađana Končevski i Dragica Zbodulja te su je prigodom 600. 
obljetnice posvete crkve u Lepoglavi darovale marijanskom svetištu u Mariji Bistrici.
Čuvar svetišta u Mariji Bistrici msgr. Zlatko Koren, koji je u Lepoglavi primio ovaj vri-
jedan dar, ugostio je prve adventske nedjelje u Mariji Bistrici  lepoglavske čipkari-
ce. Nakon misnog slavlja, na trgu u Mariji Bistrici upaljena je prva adventska svije-
ća. Ta je čast pripala Verica Dubovečak, jednoj od čipkarica koja je radila haljinu od 
lepoglavske čipke u koju će tijekom Adventa biti odjenut kip Majke Božje u Mariji Bistrici.
Msgr. Zlatko Koren još je jednom zahvalio lepoglavskim čipkaricama i župi Lepoglava na su-
radnji koja će se, dodao je, nastaviti.
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Božićni
koncert
Božićni
koncert

pod pokroviteljstvom
Grada Lepoglave

pod pokroviteljstvom
Grada Lepoglave

ULAZ BESPLATANULAZ BESPLATAN

SUBOTA, 26. 12. 2015.
SPORTSKA DVORANA

LEPOGLAVA u 18 sati

SUBOTA, 26. 12. 2015.
SPORTSKA DVORANA

LEPOGLAVA u 18 sati

SUDJELUJU:
LIMENA GLAZBA LEPOGLAVA

dirigent: ŽELJKO HUTEN

Ženski zbor “COLLEGIUM ARTISTICUM”
dirigentica: ANKA ŽULIĆ

Tamburaški orkestar “BISERI” iz Kamenice
dirigent: FRANJO JEŽEK

Prvu adventsku svijeću u Mariji Bistrici upalila je lepoglavska čipkarica 
- Verica Dubovečak

Nova promocija bogate baštine Lepoglave

Lepoglavska čipka na 
promotivnim panoima

  U Lepoglavi – Gradu čipke i čipkarstva, nedavno su postavljeni promotivni 
panoi s motivima lepoglavske čipke. 

Na stupove javne rasvjete u Ulici hrvatskih pavlina, od župne crkve do Doma kulture, 
postavljeno je deset takvih panoa na kojima je predstavljeno dvadeset atraktivnih motiva 
lepoglavske čipke. 

Ovakva promocija lepoglavske čipke projekt je Turističke zajednice grada Lepoglave, 
koji je sufi nancirala Hrvatska turistička zajednica.  

- Panoi s motivima čipki postavljeni su kako bismo istaknuli da je Lepoglava - grad 
čipke i čipkarstva. Posjetitelji će tako tijekom obilaska Lepoglave imati prigodu i na otvo-
renom vidjeti djelić univerzalne ljepote i posebnosti lepoglavske čipke – istaknula je 
Ljubica Dubovečak, direktorica Turističke zajednice grada Lepoglave.

U središtu Lepoglave postavljeno 
je deset panoa s motivima 
lepoglavske čipke

U adventsko vrijeme kip 
Majke Božje u bistričkom 
svetištu odjeven je u haljinu od 
lepoglavske čipke


